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GJENNOMGANG AV HELSE- OG OMSORG - MANDAT  
 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Kommunestyret ber rådmann hente inn ekstern bistand til gjennomgang av tilbod, kvalitet og 
ressursbruk i helse og omsorg. Analysen skal gjelde både dagens situasjon og framtida og skal 
vurdere våre tenester opp mot sentrale føringer og utviklingstrekk innan sektoren. Gjennomgangen 
skal sjåast i samanheng med øvrig organisering og drift i kommunen. 
 
 

Kommunestyret - Sak 61/2019 
 

KOM - Behandling: 
Utsetjingsframlegg frå Heidi Rongved på vegner av AP, SP, KRF: 
Kommunestyret ber om at saka blir oversendt til det nye kommunestyret. Det blir sett av pengar i 
budsjettet til føremålet 
 
Det vart først røysta over utsetjingsframlegget som vart samrøystes vedteke. 
 

KOM - Vedtak: 
 
Kommunestyret ber om at saka blir oversendt til det nye kommunestyret. Det blir sett av pengar i 
budsjettet til føremålet 
 
 
Saksopplysningar:  
 
Samandrag/konklusjon (kort om saka) 
 
Bakgrunn for saka 
I samband med kommunestyret si handsaming av handlingsprogram og økonomiplan vedtok 
kommunestyret at det skal gjennomførast ein ekstern gjennomgang av helse-og omsorgstenestene 
som grunnlag for neste økonomiplan. Rådmann sitt framlegg til mandat for gjennomgangen vert lagt 
fram til behandling i kommunestyret. Mandatet gjev grunnlag for ei heilskapleg vurdering av 
tenestene.  
Det vert lagt til grunn at gjennomgangen kan gjennomførast innafor ei kostnadsramme under 
grenseverdiene for utlysing av offentleg anbod (DOFFIN). I samsvar med lov om offentlege 
anskaffingar vert det henta inn tilbod frå fleire leverandørar. 
 



Formelt grunnlag 
KOM 52/2019 
 
Vurdering og konsekvensar 
Kommunestyret har vedtatt ein ekstern gjennomgang av helse og omsorg i forkant av økonomiplan 
for 2021-2024. Det vil vera ønskjeleg å få ei heilskapleg vurdering av tilbodet, kvaliteten og 
ressursbruken  i heile tenesta. Analysen skal gje ein statusrapport for no-situasjonen. Samtidig skal 
analysen vurdere korleis kommunen kan innrette og dimensjonere tenestene for framtida og vurdere 
kommunen si utvikling opp mot sentrale utviklingstrekk og føringar.  
 
I samsvar med lov om offentlege anskaffingar vert det henta inn tilbod frå fleire, omfanget av 
arbeidet avgjer om det skal lysast ut anbod på Doffin. Rådmann legg til grunn at arbeidet kan 
gjennomførast under grenseverdiane for utlysing på Doffin. Finansiering av analysen vert tatt inn i 
budsjettet for 2020. 
 
 


